
Retsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 22. juni 2018

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Spørgsmål 914

Hvad har it-selskabet konkret foretaget sig for at stramme op på sikkerheden i

forbindelse med datalækket af personfølsomme oplysninger, jf. artiklen ”Politi-

kerne er oprørte over datalæk: »Det er helt katastrofalt«” fra Politiken den 20.

juni 2018, og kan it-selskabet forvente økonomiske sanktioner som følge af

data-lækket?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Peter Kofod Poulsen (DF).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Peter.Kofod.Poulsen@ft.dk og

til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Peter Skaarup
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